
Sent: Saturday, July 2, 2022 7:38 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Относно приемане на Наредба за изменение и допълнение за пътуване с обществен 
траспорт в София 

 
Здравейте, 
 
Като живущ в град София на мен ми се налага да използвам метрото, веднъж на няколко дни, за 
мен е най-удобно, използването на т.нар, синя карта, която е само за метрото и се зарежда с 10, 
20  и т.н пътувания. 
На мен не ми трябва друг транспорт, не ми трябва и месечна/годишна карта за цялата мрежа, 
трябва ми просто да си зареждам картата с 10 пътувания, примерно веднъж в месеца.  
С новата наредба, тази карта ще изчезне и ще трябва да си закупя от новите за цялата градска 
мрежа, или да си купувам билетче всеки път, или просто да спра да използвам услугите на метрото 
и да се кача на колата вместо да използвам метрото. 
Моля въпросната карта да остане, като официален документ за пътуване. 
 
Поздрави! 
Марин Пламенов 
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